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Zápis z jednání 
Skoková komise ČJF 

č. 1/2024 
Den konání 25.01.2024 
Místo konání On-line 
Čas Od 19.00 Do 21.00  

     
Přítomnost členů komise Sylvie Boušková přítomna 

Jarmila Beranová přítomna 
Markéta Šveňková přítomna 
  
Zdeněk Žíla přítomen 
  
Zuzana Janatová přítomna 
Marek Javorský 
Pavel Vachutka 

přítomen 
přítomen 

 
Přítomnost hostů 

Aleš Suchánek 
 
 

Přítomen 
 

Přítomnost dalších osob   
  

 
Program jednání: 

1. Žádost KO o povolení konání refreshingu stavitelů III.třídy 
2. Žádost o karierní postup rozhodčích 
3.  
4.  

       5.  
       6.  
       7.  
       8.  
       9.  
     10.  
 
Průběh jednání a závěry: 
1. Žádost KO o povolení konání refreshingu stavitelů III.třídy 

 
závěr/
úkol 

SK obdržela žádost od KO ČJF o povolení konání refreshingu stavitelů III.třídy 
SK doporučuje pokračovat v centrálním proškolování stavitelů se zahraničním 
školitelem 
SK konání refreshingu nedoporučuje 

2. Žádost o karierní postup rozhodčích 

 SK obdržela v roce 2023 žádosti o karierní postup rozhodčích na rozhodčí specialisty: 
Jan Matuška- SK doporučuje, Eva Siatková -SK doporučuje,Martin Blažek-SK nedoporučuje 
B.Králová-nedoporučuje 
SK obdržela v roce 2023 žádosti o karierní postup rozhodčích na národní rozhodčí : 
J.Holíková,S.Horáková Bejšáková,Š.Pospíšilová,K.Damborská,D.Ledlová,K.Jartimová 
SK postup na národní rozhodčí nedoporučuje. 
 
 



 
 

2 
 

Důvodem hromadného zamítnutí žádostí o postup na národního rozhodčího je fakt, že 
členové komise, bohužel, neznají uvedené adepty dostatečně z praxe. Dochází potom k 
tomu, že se adept schválí formálně pouze na základě dokumentu s potvrzením o praxi z 
různých i menších závodů. V reálné praxi na závodech se pak setkáváme s 
nekompetentními rozhodčími, což rozhodně nepřispívá k pozitivnímu vývoji našeho sportu. 
Skoková komise z tohoto důvodu již dlouhodobě apeluje na to, že schvalování žádostí o 
získání vyššího stupně ve vzdělávání rozhodčích by měla mít ve své kompetenci např. 
Komise rozhodčích. Kromě doložení praxe u kandidátů by bylo vhodné i přezkoušení 
odbornou komisí. Jen tak se dá dosáhnout zkvalitnění práce funkcionářů, a tím i zvýšení 
úrovně jezdectví v ČR.  
 

závěr/
úkol 

 

 
 

 

  
 
        Zapsal:Boušková 


